
 

Afdelingsbestyrelsen Tingbjerg SAB 
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Referat Bestyrelsesmøde  

Onsdag den 7. juni 2023 
 

Til stede: Pernille, Tania, Henrik, Linda, Per, Olav, Martin og Connie 

Fraværende med afbud: Mohamed , Lena og Warsan 

 

 

  

 

Dagsorden:  

  

    

1) Ordstyrer: Olav 

   1a) Nyt fra driften samt præsentation af Leon 

2) Godkendelse af referater fra det konstituerende 

møde samt seneste ordinære bestyrelsesmøde 

3) Godkendelse af forretningsorden 

4) Øvrige meddelelser fra formanden 

5) Tingbjerg Challenge 

   6) Kassererens meddelelser 

   7) Meddelelser fra nedsatte udvalg 

   8) Nyt fra Bydelsforeningen 

   9) Evt. 

 

 

 

Ad. 1  Valg af ordstyrer 

 Olav 

 

Ad. 1a Præsentation af Leon                

Leon har været 2 år i fsb. Før det har Leon haft ledende funktioner i et tysk firma og 

et svensk firma. Leon er uddannet kloakmester og har herefter uddannet sig indenfor 

projektledelse og økonomi. 

 

Ad. 2  Godkendelse af referater fra det konstituerende møde samt seneste ordinære 

bestyrelsesmøde 

             Begge referater blev godkendt. 

 

Ad.3 Forretningsorden  

 Forretningsorden godkendt. 

 

Ad 4 Øvrige meddelelser fra formanden 

 Der afholdes SAB seminar 16.-17. september på Klinten 

 

Ad. 5 Tingbjerg Challenge 

Tingbjerg Challenge afholdes i slutningen af august. Der har været en henvendelse 

vedr. støtte til Tingbjerg Challenge. Pernille spurgte, om man skal bruge de midler 



der er til rådighed på at støtte Tingbjerg Challenge i stedet for at støtte en evt. 

juletræsfest. 

Der var en længere diskussion, hvor det bl.a. blev fremhævet, at det ville være et 

forkert signal ikke at støtte en juletræsfest, hvis en sådan bliver til noget. Herefter gik 

man over til afstemning og det blev med 6 stemmer vedtaget at yde 10.000 til 

Tingbjerg Challenge og reservere de øvrige 10.000 til en evt. juletræsfest. 

 

Ad. 6 Kassererens meddelelser 

 Udgifter til møder 

 

Ad. 7 Meddelelser fra nedsatte udvalg 

Pernille refererede kort for mødet med Dansk KabelTV. Der var to løsninger i spil og 

Pernille anbefalede løsningen, hvor der ydes en markant højere hastighed. Det vil så 

betyde, at man skal indgå en 5-årig aftale, da Dansk KabelTV skal investere penge i 

denne løsning.  

 

Ad. 8 Nyt fra Bydelsforeningen 

  NREP står for en undersøgelse af hvor beboerne får deres information det gælder 

også for beboerbladet.  

 

Ad. 9 Evt. 

Gertie som er kontaktperson for SAB og Utterslevhuses bestyrelser vil gerne deltage 

i et af vores bestyrelsesmøder, som observatør. Det blev der givet tilsagn til. 

Herudover vil Tine (som er særlig udpeget medlem af OB) også gerne deltage som 

observatør, for at få en fornemmelse af arbejde i bestyrelser. Pernille koordinerer. 

 

Katharina har fået tilbud på solceller. Der er mulighed for at man på vej til SAB-

seminar kan besigtige solcelleanlæg.  

 

Kattehuse 

Connie har entreret med en der har adgang til genbrugsmaterialer. Connie tager mål 

af de gamle huse og der udarbejdes nye tegninger. Lars fra de boligsociale har været 

en fin sparringspartner. 

 

Uromagere/utryghed 

Tages op på et senere møde. 

 

 

 

 


